



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
14 FEBRUARI 2013

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ANNIKA LUNDQVIST
KASSÖR	RASMUS "RAZ" ANDERSSON
SEKRETERARE	ANNIKA "ANKAN" JOHANSSON
LEDAMOT	JOSEF "JOSSAN" HANSSON
ORDFÖRANDE DP	MIKAEL "HÅKAN" WALLROTH
ORDFÖRANDE F6	JESSICA "JEJJE" LYBARK
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOTTA "LEJON" BERGSTRÖM
ORDFÖRANDE SNF	MARTIN ERIKSSON
ORDFÖRANDE FOC	JOHAN "JAK" ARVIDSON
ORDFÖRANDE FARM	ELIN ROMARE


§1 Mötets öppnande Annika öppnar mötet.


§2 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§3 Rundabordet  Kärnstyret


- Annika har arrat sektionensdag, meddelar att dispartalen är klara.
- Raz skrivit proppar och motionssvar. Rapporterar kring nyckel till kassaskåpet.
- Ankan har hjälpt SNF skriva en proposition, haft möte med Ftek och fixat inför Sektionsmötet.
- Jossan har arrat och toastat Sektionensdag.

 FARM fixar med lunchföreläsningar och ska ha möte med Vattenfall.

 NollK ordnade lunchföreläsning. Har prata med DP och F6 inför Nollningen. Ska ha Nollk kalas.

 DP har haft 25års jubileum vilket har tagit all energi. Det gick jättebra. Planerar aspning.

 Foc planerar flipperduppen. Mekar flipper. Planerar aspning som börjar snart.


 SNF ska snart starta aspning. Ska ha BSD. Planerar teman för nästa Cocktail-party.

Annika Lundqvist
Ordförande

Annika Johansson
Sekreterare

Josef Hansson
Justerare




 F6 har arrat Sektionens dag. Jejje toastade. Allt gjordes ypperligt. Funderar på att låta de nya panik-arra en gasque. Har varit på Gasqueråd.

§4 Propositioner Raz förklarar proppen om pengaflytt. Ankan föredrar proppen om SNF-poster.

§5 Motioner Vi godkänner motionssvaret på motionen om Stjärngosse som Raz skrivit.

§6 Ftek Ankan har haft möte med Oscar Kalldal (PR DP), Kalle Ekdal (Spidera), Pontus Granström (SNF), Sven Eriksson (Spidera), Simon Skåning (Ordförande Spidera), Annika Johansson (Styret). De har lagt upp planer för nya Ftek som kommer vara ett CMS-baserat system. För att få det till verklighet kommer ett öppet möte där alla föreningar är samlade att hållas. Det blir den 26de februari kl 17.30 i Styretrummet. Efter det kommer Styret godkänna specifikationen som skickas till Spidera. Spidera återkommer då med de tekniska lösningarna alternativt säger att de inte har möjlighet att bygga upp sidan. Isåfall får vi hitta nån annan som vill. Tanken är att den nya sidan ska komma upp under sommaren. Styret tycker planen låter bra.

§7 Sektionsmöte Vi godkänner Fnollks verksamhetsberättelse. Mötet blir nog i en H-sal.

§8 Övriga frågor  **Inbjudan från CS** Annika berättar att vi är inbjudna till Adrians namnsdag. Alla får gå om de vill.

§9 Nästa möte Nästa möte blir 21 februari.

§10 Mötets avslutande Mötet avslutades av Annika kl 12:45.

Veckans serie angående snö.

